
NorVin - Ordinær generalforsamling  
 
 
Mandag den 27. maj 2024 kl. 19-21 i Østerbrohuset, Århusgade 103, 2100 Østerbro.  

Referat af den ordinære generalforsamling jf. vedtægterne: 

Bestyrelsen peger på Jeppe Kerckhoffs som referent. 
 
 
1. Valg af stemmetællere 
 
Som stemmetællere vælges: 
 
-Anette Friis Jakobsen 
-Dorthe Bentzen 
 
I alt 23 stemmeberettigede personer er registreret som deltagende. 
Der er afgivet 3 fuldmagter. 
 
 
2. Valg af dirigent 
 
Som dirigent vælges:  
 
-Lars Hovmund Hansen 
 
Dirigenten konstaterer, at GF er rettidigt indkaldt og dermed lovlig. 
 
 
3. Formandens beretning, skriftlig beretning se hjemmesiden:  
 
Den skriftlige beretning kan læses her: 
 
https://nordhavnvinterbaderklub.dk/site/wp-content/uploads/2024/05/NorVin-beretning-2023-2024-
endelig-version.pdf 
 
Hovedpunkter i formandens mundtlig beretning: 
 
-God sæsonstart, mange nye medlemmer 
-Udfordringer med sauna og faciliteter 
-Klubaktiviteter 
-Nye tiltag og aktiviteter 
-Planer for 2024/2025 
 
Spørgsmål: 
 
Vedrørende ekstra skabe i mændenes omklædning. Hvor meget bruges de? Er de nødvendige. 
 
Det er et resultat af et forslag fra sidste års generalforsamling og de er ofte i brug om morgenen / 



formiddagen, hvor der er mange medlemmer til stede. 
 
Formandens beretning blev herefter vedtaget. 
 

4. Regnskabsaflæggelse, årsrapport 2023 se hjemmesiden:  
 
Regnskabet kan læses i sin helhed her: 
 
https://nordhavnvinterbaderklub.dk/site/wp-content/uploads/2024/05/NVK-Aarsrapport-2023-
underskrevet.pdf 
 
Regnskab blev gennemgået af kasser Ole Henning Sørensen. 
 
100.000 i overskud. 
 
-Flere røde armbånd end forventet 
-Færre udgifter til byggeprojekt 
-Færre udgifter til medlemsaktiviteter 
-Ny hjemmeside blev billigere end forventet 
-Udskydelse af IT projekt (medlemssystem) 
 
Forslag: 
 
-370.000 retur til medlemmerne som kompensation for nedlukkede faciliteter 
-Resten af overskuddet reserveres til byggeprojekt. 
 
Regnskabet blev herefter vedtaget. 

 
5. Behandling af indkomne forslag 

- 5.1. Forslag til ændring af vedtægterne, fremsat af bestyrelsen, forslag se hjemmesiden:  
 
https://nordhavnvinterbaderklub.dk/site/wp-content/uploads/2024/05/NorVin_Forslag-til-
vedtaegtsaendringer-2024-2.pdf 

 
Der foreslås følgende ændringer:  

-          Paragraf 4 stk. 4; Mulighed for at vælge op til 3 suppleanter. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 

-          Paragraf 4 stk. 5; Forslagsstiller skal være til stedet på den generalforsamling hvor forslaget 
skal behandles, ellers kan forslaget ikke behandles.   
 
Forslaget blev vedtaget. 
 

- 5.2. Forslag fra Jette Bech vedrørende den sikre badeplatform under vand: 



BADE PLATFORM bedes reetableret. 
Det er en meget stor mangel ikke at have den platform vinteren igennem. 
Den forsvandt efter stormen, men den havde ligget der i flere år og tålt meget blæst. 
Så lad os få den genetableret det samme sted. Hvor der er sol og rent vand, fri for tang og alger. 
 
Forslaget blev herefter motiveret af Jette Bech. 
 
Formand Mette Cederkvist redegjorde for ejerforholdet på anlægget. Kommunen ejer det og det er 
derfor dem, der skal og må genetablere. Vi presser på, men tror dog ikke på, at den vil blive 
genetableret på det samme sted, hvor den tidligere lå.  
 
Geert Cederkvist bemærker, at der er ved stormen er ødelagt noget, som platformen har været 
fæstnet til, hvilket gør det vanskeligt at genetablere.  
 
Anette Friis Jakobsen bemærker, at det er smart at det ligger i et hjørne, hvilket også gør det nemmere 
at samle skidt op fra området. 

Forslag til afstemning: Bestyrelsen skal arbejde på, at den sikre badeplatform under vand 
genetableres af Københavns Kommune så hurtigt som muligt, og gerne samme placering som 
tidligere. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
  

- 5.3. Forslag fra bestyrelsen vedrørende kontingent hvis nye medlemstyper: 

Generalforsamlingen giver bestyrelsen bemyndigelse til at fastsætte medlemskontingentet, hvis der 
implementeres nye medlemstyper for sæsonen 2024/2025. Fastsættelsen skal som minimum være 
omkostningsneutralt for NorVin.  

Nye medlemstyper kunne f.eks. være adgang til sauna på platformen i de tidsrum hvor saunaen i dag 
stort set ikke benyttes, eller hvis der etableres en midlertidig mobilsauna på Gøteborg Plads for den 
kommende sæson.  

Debat: 
 
Der var debat om, hvorvidt der er kapacitet til at invitere flere ind. 
Der blev nævnt de udfordringer der følger med de mange besøgende i sommerhalvåret.  
Foreningskulturen blev drøftet og der blev talt om, hvor vigtigt det er at give flere mulighed for at nyde 
vinterbadningen. Det at man står så længe på venteliste er med til at skabe dårlig stemning, hvorfor 
det kan være positivt at give flere muligheden – herunder også gennem midlertidige løsninger. 
 
NorVin kan ikke tage ansvar for udfordringer der følger når anlægget er åbent for offentligheden fra. 1. 
maj til Oktober. Forslaget handler samtidig om at styrke foreningsaktivitet og dermed ejerskab – men 
primært i vinterhalvåret.  
 
Forslaget blev herefter vedtaget. 
  

6. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent for perioden 1.10.2024 til 
30.09.2025, budget 2025 se hjemmeside:  
 



Budgettet kan læses i sin helhed her: 
 
https://nordhavnvinterbaderklub.dk/site/wp-content/uploads/2024/05/Budgetopfoelgning-og-
budget-2024-25-GF.pdf 

           -           Saunaadgang (hvidt armbånd):   kontingent pr. år. 650 kr. (uændret)   

-          Adgang uden sauna (rødt armbånd):  kontingent pr. år. 175 kr. (uændret) 

-          Oprettelsesgebyr (engangsbeløb), når adgang til faciliteter opnås 300 kr. (uændret) 

-          Ventelistegebyr (engangsbeløb) 200 kr. (uændret)  

  

Saunamedlemmer i sæsonen 2023/2024, og som fortsat er saunamedlem i sæsonen 2024/2025, vil få 
en kompensation for den forgangne sæson på i alt 200 kr. i forbindelse med kontingentopkrævningen 
for den kommende sæson 2024/2025.    

 
Budget fremlægges af kasser Ole Henning Sørensen. 
 
Kontingent ønskes fastholdt på nuværende niveau. 
 
Det foreslås, at der afsættes 750.000 kr. til byggeprojektet. På nuværende tidspunkt er det for at give 
bestyrelsen et råderum til det forberedende arbejde. At vi kan medfinansiere vil lette arbejdet med at 
opnå fondsmidler. 
 
Da integration af medlemssystem endnu ikke er gennemført, er det pt meget manuelt arbejde for 
vores administrator. Derfor er posten opjusteret. 
 
Der stilles forslag om at give honorar til formanden inden for den skatteteknisk mulige ramme. 
 
Budgettet er vedtaget. 
  

7. Valg af formand: 

-          Mette Cederkvist blev valgt i 2022 for 2 år og er derfor på valg i 2024. Mette genopstiller 

 
Mette Cederkvist vælges. 
  

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

2 medlemmer på valg i 2024: 

-          Eva Thoft, som genopstiller. Vælges for 2 år 

-          Jeppe Kerckhoffs, som genopstiller.  Vælges for 2 år. 

 
Eva Thoft blev valgt 
 
Jeppe Kerckhoffs blev valgt  



 

9. Valg af suppleanter:   

- Suppleant Kenneth Høj er på valg. Genopstiller. Vælges for 1 år. 

- Suppleant Dorthe Bentzen stiller op til suppleant. Vælges for 1 år. 

Kenneth Høj blev valgt 

Dorthe Bentzen blev valg 

 
10. Valg af ekstern revisor: 

- Bestyrelsen indstiller Henrik Lykke-Rasmussen som ekstern revisor. Vælges for 1 år 
 
Henrik Lykke-Rasmussen blev valgt.  

 

11. Valg af kritisk revisor: 

- Lis Lyngbjerg genopstiller. Vælges for 1 år 
 
Lis Lyngbjerg blev valgt. 

 
12. Eventuelt 

Orientering om arbejdet med ny facilitet med universel design.   

Eva Thoft redegjorde for byggeprojektets status. Der arbejdes videre med det tidligere beskrevne 
projekt baseret på tankegangen om universelt design, som sikrer, at alle – uanset mobilitet – kan 
bruge anlægget. Lige nu er vi i gang med det tidskrævende arbejde med at indhente tilladelser til det 
videre arbejde. Der blev også redegjort også for mulighederne for både fondsstøtte, men også evt. 
lånefinansiering. 

 

 

Godkendt den 11. juni 2024 af:  
  

Referat: Jeppe Kerckhoffs 

Dirigent: Lars Hovmund Hansen 

 

  

 


